
Zápis z 2. řádné porady kolejní rady Na Větrníku ze dne 8. ledna  
 
2. řádná porada KR se konala v kanceláři vedoucí koleje Na Větrníku Evy Tiché v pondělí 8. 
ledna, zhruba v rozmezí 13:00 až 15:15. Z radních byli přítomni Š. Bronec, L. Kaňka a J. 
Tkáčik, kteří s vedoucí projednali několik důležitých a) organizačních nebo b) procesních 
náležitostí, dále c) kompetenční rozsah KR a d) návrhy pro činnost KR, což má všechno 
umožnit správnou spolupráci mezi naší vedoucí a KR. 
Díky poradě jsme se společně seznámili s paní Tichou… 
 

 
a. organizační náležitosti 

Schůzky s paní vedoucí jsou velmi vítané a lze je domlouvat mailem nebo SMS, a to s 
rozumným předstihem, proto následná výměna mailových adres a telefonních čísel. 
Dále proběhlo představení a způsob využívání kolejních soc. sítí a mailové adresy 
kolejni.rada.větrnik@gmail.com. 
Nastane-li něco mimořádného, např. odstávka vody nebo elektřiny, paní vedoucí zašle 
informace na kolejní mail, případně může obsah vložit i na všeobecný kolejní 
Facebook Kolej Větrník–Dormitory Vetrnik. 
 
 

 
b. procesní náležitosti 

Jednat upřímně, slušně, férově, nezastírat informace, nelhat si, nežádat o něco pod 
záminkou. 
Je možné si o čemkoliv promluvit, přinejhorším zjistíme, že návrh KR nelze nebo by 
se neměl uskutečnit 
Paní vedoucí nás upozorní, když KR představí nevhodný nebo nemožný nápad. 

 

 
c. kompetenční rozsah 

KR se zřizuje proto, aby tu byla pro studenty, tj. ubytované na koleji. Paní vedoucí nás 
ráda v jakékoliv činnosti podpoří, pokud to bude možné a nebude to škodlivé pro 
kolej. Dobrá spolupráce KR a vedení je žádoucí pro obě strany. 
Správu rezervačního systému KR přenechává ubytovací kanceláři, stejně tak klíče od 
jednotlivých místností se sportovním vybavením.  
V dalších oblastech KR respektuje šíři působnosti, které jí přiznává Organizační řád 
Kolejí a menz. 
 
 

c. návrhy pro činnost KR 
i.Potíže s jizdními koly na chodbách či schodištích koleje 

V současnosti mnoho kol zavazí na chodbách či schodištích. Větším problémem však je, že 
takové odložení kol představuje porušení protipožárních předpisů a zajištění nouzových 
východů. Je potřeba využít kolárnu, která je však zatím v nejnižším podlaží, což by mohlo 
komplikovat užívání kol–studenti by je museli přesouvat od vchodu o 2 patra níže. 
Návrh na přesun kolárny do přízemí, bylo by zapotřebí vyhradit pro kolárnu jednu ze 
studoven nebo jiných místností. 
Navrhnout na Grémiu, zda lze vlastníky odložených kol pokutovat, a tím je přimět k 
přesunutí kola do kolárny. Jak však zjistit, komu kolo patří? Bylo by možné kola zamknout? S 
tím souvisejí právní problémy, které je třeba předem vyřešit, teprve poté můžeme kola 
nějakým způsobem zajistit, případně přesunout na nezávadná místa. 

ii.Potíže se sušáky na prádlo na chodbách 
Situace by se v nejlepším případě rovněž měla řešit, ale není tak závažná jako obdobný 
problém s koly. 
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V pokojích není dostatek místa, proto studenti umisťují sušáky na chodbu před svůj pokoj 
nebo do výklenku. Sušáky ve výklencích tolerujeme, není zkrátka zbytí. Jestliže by došlo na 
kontrolu protipožárních opatření a zajištění nouzových východů, sušáky by se musely 
schovat. Sušáky ve výklencích tolerujeme, není zkrátka zbytí. 

iii.Správa nástěnek na jednotlivých blocích 
Nástěnky jsou přeplněné všelijakým mediálním obsahem, je potřeba vybrat skutečně důležitý 
obsah o nedůležitý odstranit. Dále by pomohla roztřízení plakátů, inzercí, oznámení atp. 
podle témat, aby studenti snadněji získali přehled o jednotlivých informacích. Tyto a 
související úkoly si berou na starost správkyně nástěnek. 

Bylo by dobré vyhradit jednu nástěnku KR, jen KR by k ní měla přímý přístup, 
tj. mohla by měnit obsah. Sem by se přidával obsah o kolejním životě–co 
všechno koleje nabízí, co lze využívat, co se zakazuje atd. Měli bychom také 
lépe využít nástěnky u vrátnice. 

iv. Sportovní vybavení na koleji 
Paní vedoucí vysvětlila, jaké sportovní vybavení lze využívat. V posledních 
letech leccos „leželo ladem“, takže bude zapotřebí udělat průzkum po 
jednotlivých blocích a zjistit, v jakém stavu vybavení je a co bude potřeba 
dokoupit či alespoň opravit.  

iv. Kolejní studentská akce, 
Bylo by to něco na způsob seznamovací párty, pochopitelně s ohledem na 
bezpečnost a dodržování rozumné míry nočního klidu. Dříve se „Větrník“ 
nechal rozdovádět budovou H, která je však uzavřená, rektorát UK v ní plánuje 
zřídit IT centrum. 
S dovolením paní vedoucí lze využít kolejní „Party room“. Jestliže v ní nějakou 
sešlost, párty, budeme pořádat, musíme se chovat slušně a po konci akce vše 
uklidit. Ať se neopakují výjezdy policie, hrozivý nepořádek a jiné nežádoucí 
situace!!! 

iv. Problémy s rezervačním systémem K a M UK 
Porady se zúčastnila vedoucí místní ubytovací kanceláře, paní Ž. Malypetrová, 
která nám vysvětlila, jak kancelář problémy řeší a jak rovněž není spokojená s 
dosavadním systémem. Největší potíže s rezervací ubytování nastává v květnu, 
kdy si studenti vybírají ubytování na letní prázdniny a následující akademický 
rok.  
KR tuto problematiku otevře na příštím zasedání Grémia. 

iv. Neuspokojivý stav parkoviště před budovou I. a II. bloku 
Parkoviště včetně příjezdové cesty patří neznámému vlastníku, který vůbec 
není v kontaktu s vedením koleje. Raději ponechejme věci tak, jak jsou, jinak 
by mohly nastat problémy s přístupem ke koleji a možností parkovat. 

 


